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PROTOKÓŁ NR XLVIII/18 

z posiedzenia XLVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

15 lutego 2018 r. 

 

Obrady XLVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.10.  

Porządek obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 

Rafał Salwin. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu sesji udział wzięli: 

1) Jolanta Mieszało - przedstawicielka Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego; 

2) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa; 

3) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa; 

4) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy; 

5) Dariusz Korczakowski – Skarbnik Gminy; 

6) Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny; 

7) Agnieszka Mróz - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej; 

8) Daniel Bogdan – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie; 

9) Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej; 

10) Mirosław Wysocki – Komendant Straży Miejskiej; 

11) Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji; 

12) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami; 

13) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych; 

14) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa; 

15) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie. 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

W oparciu o podpisaną przez radnych listę obecności stwierdziła quorum, pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał.  

Następnie przywitała Burmistrza Wyszkowa – P. Grzegorza Nowosielskiego, Z-cę Burmistrza 

– P. Anetę Kowalewską, przedstawicielkę Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego - 

P. Jolantę Mieszało, radnych, sołtysów, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę oraz inne 

osoby przybyłe na posiedzenie sesji.  
 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian w porządku obrad. 
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił następujące wnioski: 

 w punkcie 6.15 wprowadzić projekt uchwały „w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wyszkowskiemu”; 

 w punkcie 6.16 wprowadzić projekt uchwały „zmieniającej uchwałę nr /94/15 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 lipca 2015 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie”. 

Pozostałe punkty przesunąć odpowiednio według kolejności.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wnioski zgłoszone 

przez Pana Burmistrza. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 

Po zmianach, porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za grudzień 2017 r. i styczeń 2018 r. 

5. Wystąpienie pracownika Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020; 

2) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy Wyszków; 

3) uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie; 

4) wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień międzygminnych; 

5) zamiaru likwidacji Przedszkola nr 3 w Wyszkowie; 

6) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXVII/266/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

29 września 2016r. w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Wyszkowie oraz 

nadania statutu; 

7) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (dot. działki nr ew. 

3336); 

8) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (dot. działki nr ew. 

241/20); 

9) uchwała uchylająca uchwałę Nr XLII/403/17 z dnia 10 sierpnia 2017 r. w sprawie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

10) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLII/404/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

10 sierpnia 2017 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wyszków; 

11) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLII/405/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

10 sierpnia 2017 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów; 
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12) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVI/474/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 listopada 2017 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty; 

13) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVI/475/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 listopada 2017 r. w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

14) uchwała uchylająca uchwałę nr XLVII/481/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

28 grudnia 2017 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na 

których znajdują się domki letniskowe, lub inne nieruchomości wykorzystywane na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

komunikacji elektronicznej; 

15) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

16) uchwała zmieniająca uchwałę nr /94/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 lipca 

2015 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Warszawie; 

17) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2018 – 2024; 

18) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 rok; 

19) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedli utworzonych na terenie miasta 

Wyszków na temat zmian w statutach Osiedli oraz zmiany nazwy Osiedla nr 7; 

20) trybu działania Komisji stałych Rady Miejskiej w Wyszkowie; 

21) zatwierdzenia rocznego planu kontroli – planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 r. 

7. Roczne sprawozdanie za 2017 r. z wysokości wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Wyszków. 

8. Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że protokół z poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia 2017 r. został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej 

w dniu 09 lutego 2018 r. Do dzisiejszej sesji, żaden z radnych nie wniósł uwag do powyższego 

protokołu. W związku z powyższym, Przewodnicząca uznała, że protokół został przyjęty przez 

radnych przez aklamację.  
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za rudzień 2017 r. i styczeń 2018 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 5. 

P. Jolanta Mieszało – przedstawicielka Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 

Warszawie Oddział Ostrołęka poinformowała o nowych zasadach składania wniosków 

o dopłaty bezpośrednie w 2018 r., w tym o obowiązku złożenia wniosków formie 

elektronicznej za pośrednictwem aplikacji eWniosekPlus. Opisała sposób składania wniosków 

do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa poprzez aplikację eWniosek Plus, 

dostępną na stronie internetowej ARiMR. Zapoznała zebranych z zasadami złożenia 



 

 

 

4 

oświadczenia potwierdzającego brak zmian, zamiast składania wniosku w wersji 

elektronicznej. Poinformowała również o możliwości wypełniania wniosków przez internet 

u doradców MODR Warszawa. 
 

Ad. 6. 

Zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał.  
 

1) P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2018-2020. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/486/18 w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020. 
 

2) P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/487/18 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom 

bezdomnym z terenu Gminy Wyszków. 
 

3) P. Daniel Bogdan – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Wyszkowie przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 
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Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych 

przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Jan Abramczyk; 

2) Adam Szczerba; 

3) Krzysztof Sobieski; 

oraz Sołtys Kamieńczyka – Marek Curuł. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Prezes Zarządu PWiK – Daniel Bogdan; 

2) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/488/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych 

przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. 
 

4) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań w trybie porozumień 

międzygminnych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/489/18 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadań 

w trybie porozumień międzygminnych. 
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5) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola nr 3 w Wyszkowie.   

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 2, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/490/18 w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola nr 3 

w Wyszkowie. 
 

6) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XXVII/266/16 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 września 2016 r. 

w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Wyszkowie oraz nadania statutu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/491/18 zmieniającą uchwałę Nr XXVII/266/16 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 września 2016 r. w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych w Wyszkowie oraz nadania statutu. 
 

7) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości (dot. działki nr ew. 3336). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 
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W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik Wydziału – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/492/18 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości. 
 

8) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości (dot. działki nr ew. 241/20). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/493/18 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości. 
 

9) P. Robert Garbarczyk– Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały uchylającej uchwałę Nr XLII/403/17 z dnia 

10 sierpnia 2017 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/494/18 uchylającej uchwałę Nr XLII/403/17 z dnia 

10 sierpnia 2017r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 
 

10) P. Robert Garbarczyk–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLII/404/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 10 sierpnia 2017r. w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/495/18 zmieniającą uchwałę Nr XLII/404/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 10 sierpnia 2017r. w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków. 
 

11) P. Robert Garbarczyk–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLII/405/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 10 sierpnia 2017r. w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/496/18 zmieniającą uchwałę Nr XLII/405/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 10 sierpnia 2017r. w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
 

12) P. Robert Garbarczyk–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVI/474/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/497/18 zmieniającą uchwałę Nr XLVI/474/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 
 

13) P. Robert Garbarczyk–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVI/475/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/498/18 zmieniającą uchwałę Nr XLVI/475/17 Rady 
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Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017r. w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

14) P. Robert Garbarczyk–Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały uchylający uchwałę nr XLVII/481/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, lub inne 

nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe oraz warunków 

i trybu składania deklaracji za pomocą komunikacji elektronicznej.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Sławomir Wróbel. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Naczelnik Wydziału – Robert Garbarczyk. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/499/18 uchylającą uchwałę nr XLVII/481/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, lub inne 

nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe oraz warunków 

i trybu składania deklaracji za pomocą komunikacji elektronicznej. 
 

15) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Jan Abramczyk. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Przewodnicząca Rady – Elżbieta Piórkowska; 

2) Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 
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Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/500/18 w sprawie dzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wyszkowskiemu. 
 

16) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

nr /94/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 lipca 2015 r. w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/501/18 zmieniającą uchwałę nr /94/15 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 30 lipca 2015 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 

17, 18) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024 oraz projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekty uchwał omawiane były na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektów omawianych uchwał: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. Pozytywna opinia dotyczy obydwu uchwał.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektami uchwał. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Krzysztof Sobieski; 

2) Adam Szczerba; 

3) Elżbieta Piórkowska; 

4) Włodzimierz Gryz; 

5) Jan Abramczyk. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski; 

2) Naczelnik Wydziału Inwestycji – Urszula Fijałkowska; 

3) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 
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Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/502/18 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/503/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2018 r. 
 

19) Sekretarz Gminy - P. Anna Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedli utworzonych na terenie miasta 

Wyszków na temat zmian w statutach Osiedli oraz zmiany nazwy Osiedla nr 7.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

1) Przewodnicząca Osiedla Nr 11 – Elżbieta Szczuka; 

2) Przewodniczący Osiedla Nr 7 – Wojciech Chodkowski; 

radni: 

1) Krzysztof Sobieski; 

2) Jan Abramczyk; 

3) Adam Szczerba; 

4) Radosław Biernacki; 

5) Elżbieta Piórkowska. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski; 

2) Sekretarz Gminy – Anna Gołębiewska. 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Piórkowska zgłosiła, a następnie poddała pod głosowanie 

wniosek formalny, dotyczący „zakończenia dyskusji”. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

powyższy wniosek. 
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Radny – P. Krzysztof Sobieski zgłosił wniosek formalny, aby z tytułu projektu omawianej 

uchwały, usunąć wyrazy: „oraz zmiany nazwy Osiedla nr 7”, a z całego projektu uchwały 

usunąć wszystkie zapisy, dotyczące zmiany nazwy Osiedla nr 7. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony 

przez radnego Krzysztofa Sobieskiego. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 3, przeciw – 11, wstrzym. się – 4), odrzucili 

powyższy wniosek. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków 

na temat zmian w statutach Osiedli oraz zmiany nazwy Osiedla nr 7.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 13, przeciw – 0, wstrzym. się – 5), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/504/18 w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków na temat zmian 

w statutach Osiedli oraz zmiany nazwy Osiedla nr 7.  
 

20) Sekretarz Gminy - P. Anna Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie trybu 

działania Komisji stałych Rady Miejskiej w Wyszkowie.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinia Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/505/18 w sprawie trybu działania Komisji stałych Rady 

Miejskiej w Wyszkowie.  
 

21) Radna – P. Lucyna Sosnowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli – planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały nie był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Włodzimierz Gryz; 

2) Adam Szczerba; 

3) Andrzej Piątek. 
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Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Radny – P. Andrzej Piątek zgłosił wniosek formalny, aby punkt 1 proponowanego planu 

pracy Komisji brzmiący: „Kontrola wykorzystania dotacji przekazanej z budżetu Gminy 

Wyszków dla Miejskiego Klubu Sportowego Bug Wyszków – I kw. 2018 r.” zmienić na: 

„Kontrola wykorzystania dotacji udzielonych z budżetu Gminy Wyszków dla Miejskiego 

Klubu Sportowego Bug Wyszków w 2017 r. – I kw. 2018 r.” 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony 

przez radnego Andrzeja Piątka. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

powyższy wniosek. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały wraz 

z wprowadzonymi zmianami.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLVIII/506/18 w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

– planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 r.  
 

Ad. 7. 

P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego (załącznik nr 3 do protokołu). 
 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że do porządku obrad 

został wprowadzony nowy punkt „Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje”. Jest to 

punkt przeznaczony tylko dla radnych. W tym punkcie można zadawać oficjalne zapytania, 

żądania wyjaśnień skierowane do władz. 

Sekretarz Gminy – P. Anna Gołębiewska poinformowała, że od nowej kadencji, zgodnie ze 

zmianami w ustawie o samorządzie gminnym, interpelacje i zapytania zostaną szczegółowo 

zdefiniowane, a statut w tym zakresie zostanie zmieniony. Interpelacje będą miały charakter 

pisemny.  
 

Interpelacji nie zgłoszono. 
 

Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że 21 stycznia 2018 r. 

została złożona skarga do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na Uchwałę 

Nr XXVII/264/16 z dnia 29 września 2016 r. Rady Miejskiej w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych. 

P. Henryk Borkowski – Sołtys Leszczydołu-Działki poinformował, że na spotkaniu 

mieszkańców Leszczydołu-Działek z Burmistrzem, Burmistrz obiecał, że w Leszczydole-

Działki zostanie wybudowana droga. Mieszkańcy jednak nie do końca w to wierzą, w związku 
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z czym poprosili o potwierdzenie tej obietnicy i ustosunkowanie się do tej sprawy przez 

radnych. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że dyskusja dotyczyła budowy drogi 

przez wieś. Jest to ostatnia główna droga wiejska, która została Gminie do wybudowania. 

W tamtym roku, została zaprojektowana połowa drogi, natomiast w tym roku, na projekt 

drugiej połowy, został przeznaczony fundusz sołecki Leszczydołu - Działki. Projekt drogi oraz 

pozwolenie na budowę będzie gotowe pod koniec tego roku, więc dopiero wtedy rada będzie 

mogła rozważyć budowę drogi i zaplanować tę inwestycję na 2019 rok. Co do wiary 

mieszkańców w złożone obietnice, Burmistrz uważa, że mieszkańcy mieli już okazję sprawdzić 

ten samorząd. Jest on odbierany jako ten, który spełnia swoje obietnice. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz poinformował, że w związku z budową obwodnicy, większość 

ruchu samochodowego odbywa się uliczkami osiedlowymi Osiedla Matejki. Przy wyjeździe 

z ul. Kwiatowej na ul. Białostocką, dojdzie kiedyś do tragedii. Na rogu stoi drzewo, które 

zasłania widoczność. Trzeba wyciąć to drzewo, albo ustawić jakieś znaki drogowe. Druga 

sprawa dotyczy budowy placu zabaw oraz terenów zielonych wzdłuż ulic na Osiedlu Matejki - 

od ul. Ogródkowej do ul. Matejki. P. Gryz poinformował, że wie o tym, że ta inwestycja jest 

w budżecie, ale nie jest pewien, czy zostanie ona zrealizowana. Spytał, czy będą wprowadzone 

jakieś oszczędności przy jej realizacji? Słyszał, że ma zostać zmniejszony zakres tego zadania. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że cały projekt nie zostanie 

zrealizowany, ponieważ projekt przygotowywany był pod środki unijne. Zostanie zrealizowana 

tylko ta część, która jest najważniejsza dla mieszkańców. Zostaną zamontowane urządzenia do 

rekreacji dla dorosłych, zabawki dla dzieci, natomiast oszczędności będą głównie na zieleni i 

na podłożu. Jeżeli chodzi o rozwiązanie problemu ruchu samochodowego na Osiedlu Matejki 

oraz wjazdu i wyjazdu na ul. Białostocką, to temat jest znany i Urząd nad tym pracuje. 

Radny – P. Piotr Turek spytał, czy przejścia dla pieszych powinny być odśnieżane przez 

firmę, która wykonuje te zadania na rzecz Gminy? Teraz jest tak, że do granicy miasta, gdzie 

stoi tablica, jest bardzo dobrze odśnieżone, natomiast za tablicą już niestety nie. Często śnieg 

zostaje zgarnięty na przejście dla pieszych i tak pozostawiony.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że niestety, ale chodniki wiejskie nie są 

odśnieżane przez Urząd. Można je wpisać do odśnieżania, ale koszty, które trzeba będzie 

ponieść z tego tytułu, zmniejszą ilość środków na nowe inwestycje. Trzeba zdecydować, czy 

zostawiać pieniądze na budowę nowych chodników, czy przeznaczyć je na odśnieżanie tych 

już istniejących. Burmistrz poinformował, że w następnym sezonie zimowym, część 

chodników, zwłaszcza tych położonych przy zabudowaniach, zostanie wpisana do odśnieżania. 

Wszystkich niestety, nie da się odśnieżać. Burmistrz dodał, że na spotkaniu z sołtysami 

uzgodniono, że sołtysi mają zgłosić ze swojego terenu strategiczne miejsca do odśnieżania.  

Radny – P. Piotr Turek spytał jak rozwiązać problem psów, znajdujących się na 

niezamieszkałej posesji? Z tego co widać, psy są przez kogoś dokarmiane i stanowią 

zagrożenie dla przechodzących tamtędy ludzi. Psy na pewno nie są szczepione. Z uzyskanych 

informacji wiadomo, że właściciel posesji przebywa za granicą i twierdzi, że to nie są jego psy. 

P. Turek bardzo prosi o pomoc i rozwiązanie tego problemu. 

Komendant Straży Miejskiej – P. Mirosław Wysocki poinformował, że wspólnie 

z Naczelnikiem Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Rolnictwa podejmą 

działania, aby rozwiązać zaistniały problem. 
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że Urząd zabiera psy, które są 

bezpańskie. Inne nie są zabierane, ponieważ są to ogromne koszty dla Gminy. Trzeba przede 

wszystkim zobowiązać właścicieli nieruchomości, aby odpowiednio zabezpieczali swoje 

posesje przed takimi sytuacjami. Dodał, że w tym przypadku Straż Miejska podejmie 

odpowiednie działania.  

Sołtys Gulczewa – P. Witold Król poinformował, że do 15 marca, mieszkańcy Gminy muszą 

wpłacić I ratę należnych podatków. W dniu dzisiejszym Sołtysi otrzymali informację, że 

również do 15 marca muszą się rozliczyć w Urzędzie z zebranych podatków. Spytał, w jaki 

sposób mają to zrobić? 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski poinformował, że są to zalecenia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Sołtys Rybienka Nowego – P. Paweł Turek uważa, że rozliczenie się z podatków do 

15 marca byłoby możliwe pod warunkiem, że Sołtysi otrzymają decyzje podatkowe trochę 

wcześniej. Na dzień dzisiejszy te decyzje nie są jeszcze gotowe. Jeżeli Sołtysi otrzymają je 22-

23 lutego i w ciągu 7 dni będą musieli te decyzje dostarczyć mieszkańcom, to będzie problem.  

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski zapewnił, że Urząd stara się te decyzje jak najszybciej 

wydrukować, ale nakazów jest tak dużo, że po prostu ze względów technicznych, nie da się 

tego przyspieszyć. Skarbnik dodał, że jeżeli Sołtysi są zainteresowani szkoleniem, to można go 

przeprowadzić nawet dziś, zaraz po zakończeniu sesji.  

Sołtys Olszanki – P. Zdzisław Bryk zwrócił się z prośbą, aby w prasie lokalnej zamieścić 

informację, dlaczego Sołtysi muszą tak wcześnie zebrać podatki.  

Radny – P. Adam Szczerba spytał, ile będzie kosztowało wybudowanie drogi w Leszczydole-

Działki? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że ok. 1,5 mln złotych. 

Radny – P. Adam Szczerba poinformował, że z tego co się orientuje, weszła już w życie 

uchwała w sprawie określenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, 

tablic reklamowych oraz ogrodzeń. Na terenie miasta są trzy duże reklamy – na WTBS-ie, 

naprzeciwko stadionu (reklama jednej z sieci handlowej). Spytał, czy ten obszar jest objęty 

planem, w którym są już szczegółowe informacje dotyczące sytuowania reklam, czy 

obowiązuje tam jeszcze poprzedni plan, który nie precyzował jeszcze tego dokładnie? Uważa, 

że mimo tego, że jest określony czas na usunięcie reklam, to Urząd i jego jednostki, powinny 

dawać dobry przykład i jak najszybciej usunąć reklamy ze swoich budynków. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, nie ma w tej chwili na sali Pani 

Naczelnik, a sam nie potrafi szczegółowo odpowiedzieć na to pytanie, który plan obowiązuje 

na tym terenie. Jeżeli chodzi o reklamy, Burmistrz poinformował, że rozmawiał na ten temat 

z Prezesem WTBS. Prezes zakomunikował, że jeszcze przez kilkanaście miesięcy, dopóki 

pozwalają na to przepisy, pozostawi te reklamy, ponieważ dzięki nim, Spółka zarobi 

dodatkowe pieniądze.  

Radny – P. Adam Szczerba wrócił jeszcze do tematu konsultacji w sprawie zmian statutów 

Osiedli. Spytał, czy informacja o terminie konsultacji, oprócz umieszczenia jej na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego i tablicy ogłoszeń, może zostać jeszcze zamieszczona na 

miejskich tablicach informacyjnych? 

Sekretarz Gminy – P. Anna Gołębiewska poinformowała, że nic nie stoi na przeszkodzie, 

aby to zrobić. Dodała, że np. podczas tworzenia Osiedla Nr 12, Burmistrz wystosował pismo 
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do spółdzielni mieszkaniowych z prośbą o jak najszersze poinformowanie mieszkańców 

o terminie przeprowadzenia konsultacji, dotyczących utworzenia tego Osiedla. 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, na jakim etapie jest budowa bloku mieszkalnego WTBS 

przy ul. Łącznej oraz czy jest zapełniona lista chętnych na te mieszkania? Czy zostaną 

dotrzymane terminy oddania tych mieszkań? 

Członek Zarządu WTBS – P. Sławomir Rutkowski poinformował, że inwestycja 

realizowana jest w ramach nowego programu budownictwa społecznego i stąd potrzebny był 

dłuższy czas na sprawy proceduralne. Realizację inwestycji rozpoczęto 6 listopada 2017 r. Na 

dzień dzisiejszy budowa wygląda tak, że ściany podziemia są bardzo zaawansowane i jest 

zapewnienie wykonawcy, że do końca marca będą wykonane stropy na tej części podziemnej. 

Z przekazywanych informacji wynika, że do końca II kwartału 2019 r. inwestycja powinna 

zostać ukończona. Jeżeli chodzi o listę chętnych na budowane mieszkania, P. Rutkowski 

poinformował, że właśnie zawierane są umowy partycypacji z wnioskodawcami, którzy już 

dawno temu złożyli wnioski. Liczba wnioskodawców była zbliżona do liczby mieszkań. Cały 

czas wpływają nowe wnioski. Planowane jest posiedzenie komisji mieszkaniowej, która 

w miejsce złożonych rezygnacji, zakwalifikuje nowych członków na listę potencjalnych 

najemców mieszkań.  

Radna – P. Kazimiera Białek podziękowała firmie, która w tym roku odśnieża ulice gminne, 

za rzetelne wykonywanie swojej pracy. Podziękowała również Naczelnikowi Wydziału 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Rolnictwa za pracę poza wyznaczonymi godzinami 

urzędowania. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że Pan Burmistrz zwrócił 

się z wnioskiem do radnych Rady Miejskiej o wyznaczenie opiekuna dla Młodzieżowej Rady 

Miejskiej. Zapis o opiekunie, znajduje się w statucie Młodzieżowej Rady, stąd prośba 

P. Burmistrza.  

Radna – P. Lucyna Sosnowska zaproponowała na opiekuna P. Radosława Biernackiego. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska zaproponowała P. Wojciecha Rojka. 

Radny – P. Jan Abramczyk zaproponował P. Jana Hryniewicza. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zaproponował P. Mateusza Śniadałę. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że w skład Młodzieżowej Rady 

Miejskiej wchodzi młodzież szkół średnich, która jest bardzo pracowita i zaangażowana w tym 

co robi. Młodzież chciałaby jak najwięcej dowiedzieć się na temat samorządu, spotyka się 

z urzędnikami, zadaje pytania. Osoba, która opiekowałaby się młodzieżą, byłaby takim 

łącznikiem pomiędzy nimi a „dorosłą” Radą i Urzędem. Uczyłaby ich również samorządności.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska uważa, że wobec tego, temat opiekuna 

Młodzieżowej Rady pozostaje do przemyślenia i do przedyskutowania. 
 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 13.20 uznając porządek obrad XLVIII zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 


